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P R O T O K Ó Ł Nr XX/17 

z obrad XX Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 30 marca 2017 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Pytania do zaproszonych gości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 

Biała na lata 2017 – 2025. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała 
w 2017 roku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Stara Biała 
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 

15. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara 
Biała na lata 2014 – 2018” w 2016 roku. 

16. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na lata 2016 – 2018” w 2016 roku. 

17. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2016 roku Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

18. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie obrad.                 
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XX Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Rozpoczęła 
się o godz. 9.03 i zakończyła o godz. 13.20. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1.  
Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, wobec 
czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 
wraz z pracownikami Urzędu Gminy, sołtysów i zaproszoną na dzisiejszą sesję Panią Marlenę 
Mazurską Kierownik Delegatury w Płocku Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego. Następnie 
poinformował, że Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Magdalena Tomasińska 
usprawiedliwiła swoja nieobecność na dzisiejszej sesji ważnymi sprawami służbowymi. 

Ad. 2.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”) przyjęła 
zaproponowany porządek obrad, który odczytał: 
  
Porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.   Zatwierdzenie porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 
6. Pytania do zaproszonych gości. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na 

lata 2017 – 2025. 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na 2017 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami domowymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała w 2017 roku. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za sługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 
pobierania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Stara Biała 
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki. 

15. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała na lata 2014 – 
2018” w 2016 roku. 
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16. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2016 – 2018” w 2016 roku. 

17. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2016 roku Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii i efektów jego realizacji. 

18. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
19. Zapytania i wolne wnioski. 
20. Zakończenie obrad.            
   
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia XIX sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji radni 
nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokółu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt protokółu 
w sesji. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XIX sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie (15 
głosów „za”). 
 
Ad. 4. 
Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
1. Została podpisana umowa na budowę drogi w Maszewie do oczyszczalni ścieków. Inwestycja 

będzie wykonana wspólnie ze spółką Wodociągi Płockie. Jej koszt to 273 427,60 zł, który 
będzie w 50% pokryty przez gminę i w 50% przez Wodociągi Płockie. Termin realizacji 
ustalono na 28 kwietnia br. 

2. Zostały otwarte oferty na budowę drogi w Trzebuniu, o długości 1 400 m., szerokości 4 m, 
bez oporników, z  nawierzchnią asfaltową 2 x po 4 cm. Najniższa złożona oferta to 996 648,39 
zł. Budowa 1 km tej drogi kosztuje zatem ok. 700 tys. zł. Przewidywany termin zakończenia 
inwestycji - połowa sierpnia br. Wykonawcą będzie prawdopodobnie PRD Lipno.  

3. Zostały otwarte oferty na budowę drogi łączącej drogę powiatową z drogą krajową 
w Nowym Trzepowie. Koszt inwestycji to 1 230 tys. zł, termin realizacji do 15 września br. 

4. Przetarg na budowę ul. Jodłowej w Nowych Proboszczewicach został unieważniony, 
ponieważ cena zaproponowana przez oferentów była za wysoka w stosunku do ceny 
wykonania ulicy Klonowej w 2016 roku. Został ogłoszony drugi przetarg, w wyniku którego 
okazało się, że najniższa oferta jest niższa o około 40 tys. zł od najniższej oferty z pierwszego 
przetargu. Przewidywany termin realizacji do końca sierpnia br. 

5. Zbliża się termin rozstrzygnięcia przetargu na budowę ścieżki pieszo-rowerowej w Białej przy 
drogach powiatowych. Jest to kontynuacja ścieżki od ul. Kordeckiego w kierunku Srebrnej do 
ul. Wołodyjowskiego. Koszt inwestycji 99,5 tys. zł. Wykonawcą będzie prawdopodobnie firma 
Budomont. Czas realizacji 3 m-ce od podpisania umowy. 

6. Otworzono oferty na opracowanie dokumentacji technicznej na drogi, przy budowie których 
nie trzeba stosować specustawy. Są to: w Mańkowie ul. Wspólna, ul. Irysowa w Starych 
i Nowych Proboszczewicach, w Nowych Proboszczewicach część ul. Mazowieckiego, ul. 
Szacherskiego, Hermana i Konopnickiej, w Brwilnie ul. Lawendowa i w Maszewie jej 
przedłużenie oraz ul. Bukowa w Maszewie Dużym. Ceny podane w ofertach są zbliżone do 
kwot przewidzianych w budżecie na te inwestycje. 

7. 5 kwietnia br. odbędzie się publiczna dyskusja na temat Studium Zagospodarowania 
Przestrzennego dla Gminy Stara Biała i miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla m. Nowa Biała. Wszystkie uwagi zgłoszone do projektu Studium, które 
mogły być uwzględnione – uwzględniono. Jeśli nie będzie dalszych uwag, projekt Studium 
zostanie przygotowany do uchwalenia na najbliższą sesję, a po sprawdzeniu w Urzędzie 
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Wojewódzkim będzie można przystąpić do uchwalenia zaległych planów miejscowych dla 
Nowej Białej i Maszewa. 

8. Wójt poinformował o problemach dotyczących przejścia projektowanej sieci gazowej 
w kierunku Nowych Proboszczewic przez nieruchomość należącą do spółki Elewarr. 
Dotychczas Polska Spółka Gazownictwa sp. z o.o. nie może uzyskać zgody na przejście 
gazociągu przez rów odwadniający na długości ok. 10 m. Obecnie poprosiliśmy o wsparcie 
Dyrektora Oddziału Spółki w Nowych Proboszczewicach. 

9. Wójt wystąpił do Starosty Płockiego z propozycją rozszerzenia zakresu robót przy 
modernizacji drogi powiatowej w Starym Draganiu o 300 m, tak aby modernizacja objęła cały 
odcinek drogi w tej miejscowości. Również w tym wypadku, aby inwestycja została 
zrealizowana, gmina zaproponowała, że poniesie 50% kosztów. 

10. Odnośnie proponowanej zmiany trasy autobusu linii nr 18 Wójt poinformował, że po 
konsultacji z mieszkańcami Mańkowa, Wyszyny i Srebrnej oraz po przeprowadzeniu dyskusji 
przez komisje Rady Gminy stwierdził, że jest więcej minusów niż plusów takiej zmiany. 
Również korzystający z obecnej trasy są przeciwni zmianie. Podnoszono też, że droga przy 
lesie, którą miałby jeździć autobus, pełni funkcję rekreacyjną, a przejeżdżający tamtędy 
autobus stwarzałby dodatkowe utrudnienie dla pieszych. Policzono, że ewentualna zmiana 
dotyczyłaby około 100 osób. Ponieważ średnio z autobusu korzysta 6-8% mieszkańców, więc 
zmiana objęłaby nie więcej niż 10 osób. Temat ten nadal jest otwarty. Natomiast niezbędne 
jest przeniesienie pętli autobusowej z obecnej lokalizacji przy szkole. 

11. Wójt poinformował radnych, że pod adresem aplikacje.gov.pl został uruchomiony program 
pozwalający na wypełnienie i wydrukowanie oświadczeń majątkowych.  

12. Została przeprowadzona inwentaryzacja tablic sołeckich, których jest 27 w 24 sołectwach. Nie 
ma jeszcze tablicy w sołectwie Ogorzelice, jako nowopowstałym. Również w sołectwie 
Srebrna nie było tablicy. Wójt poinformował, że z każdym z sołtysów rozmawiał na temat 
wymiany lub zakupu nowych tablic. Nowe tablice należy zakupić dla Brwilna na granicy 
z Maszewem, dla Nowej Białej na drodze do szkoły, dla Maszewa Dużego przy szkole, dla 
Nowych Proboszczewic w rejonie Przedszkola, Ośrodka Zdrowia i OSP,  dla Srebrnej na 
osiedlu przy blokach, dla Trzebunia przy kolonii od drogi na Włoczewo i dla Ogorzelic na 
osiedlu po byłym WODR. Dodatkowo wewnątrz niektórych wiat przystankowych będą 
utworzone miejsca do zamieszczania innych informacji niż obligatoryjne. W rezultacie zakupu 
i remontów w gminie będą znajdowały się 33 tablice informacyjne. Planowane jest również 
zamontowanie tablicy przy Urzędzie Gminy. 

 
Przewodniczący Rady: 
 Poinformował, że w minionych miesiącach we wszystkich 8 jednostkach OSP odbyły się 

walne zebrania. 
 Poinformował, że Mazowiecki Urząd Wojewódzki przeprowadził kontrolę w Urzędzie Gminy. 

Kontrolą w pewnym zakresie została objęta również Rada Gminy. Informacja o wyniku kontroli 
zostanie przekazana po otrzymaniu protokółu pokontrolnego. 

 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 
 
Radny Marek Moderacki: 
 Poprosił o informację, kto będzie wykonawcą drogi w Maszewie. 
 Zapytał, czy koszt, który gmina poniesie na budowę ww. drogi, będzie stanowił 50% kwoty 

273 427,60 zł. 
 Zauważył, że obecnie Gmina Stara Biała dopłaca do każdej inwestycji dotyczącej dróg 

powiatowych na swoim terenie. 
 Poinformował, że Komisja Budżetowa dyskutowała sprawę przebiegu trasy autobusu linii nr 

18 i zasugerował, że należałoby przenieść pętlę autobusową w  kierunku Ludwikowa. 
Odpowiedź Wójta: 
 Wykonawcą będzie PRD Lipno. 
 Gmina poniesie koszt w wysokości około 50% podanej kwoty. 
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 Odnośnie trasy linii nr 18. Obecny układ komunikacyjny został ukształtowany przez 
kilkanaście, a w niektórych przypadkach kilkadziesiąt lat. Nowa linia autobusowa nie zwiększy 
liczby pasażerów, a jakakolwiek zmiana rozkładu jazdy powoduje protesty 
i wnioski o przywrócenie poprzedniego rozkładu jazdy i nie zwiększa liczby korzystających.  

 
Radny Marek Krajewski: 
 Przypomniał, że zgłosił potrzebę zamontowania kolejnej tablicy sołeckiej w Maszewie Dużym 

przy szkole. 
 Odnośnie pomysłu zmiany trasy linii nr 17 zauważył, że kilka lat temu wprowadzono  

pilotażowo dodatkową linię i okazało się ile osób jest zainteresowanych komunikacją 
publiczną w Nowej Białej: nikt, nawet dzieci do szkoły, tamtędy nie jeździł. Dlatego uważa, że 
ten pomysł nie jest trafiony. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Poprosił o zamontowanie drugiej tablicy informacyjnej w Ogorzelicach przy przystanku 

autobusowym przy drodze powiatowej. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na sprawy poruszone przez radnego Marka Krajewskiego: 
 Tablica sołecka przy szkole jest potrzebna. Wójt dodał, że bardzo niewiele osób korzysta 

z informacji zamieszczanych na tych tablicach. Istnienie takich tablic jest wymogiem 
formalnym. Wójt stwierdził, że na niektórych tablicach obecnie wiszą jeszcze informacje 
sprzed paru miesięcy i poprosił o ich uprzątnięcie. 

Na prośbę radnego Stanisława Antoszkiewicza: 
 Wójt zauważył, że miejsce wskazane na tablicę nie jest uzasadnione, tym bardziej że będą 

dodatkowe miejsca na informacje wewnątrz wiat przystankowych. 
 
Wójt uzupełnił złożone przez siebie sprawozdanie i poinformował, że kompleksowe opracowanie 
dokumentacji technicznej ul. Łącznej, znajdującej się pomiędzy Maszewem a Maszewem Dużym, 
jest wpisane do budżetu gminy na 2017 rok i Urząd czyni starania o pozyskanie pieniędzy na tę 
inwestycje w ramach rządowego programu przebudowy dróg lokalnych. Problemem jest tam 
dostęp do gruntu. Projekt ten przewiduje również budowę ścieżki pieszo-rowerowej. 
 
Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 
w okresie między sesjami. 
Komisja Rewizyjna spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Jacek Portalski omówił 
tematykę posiedzenia, którą była realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach oraz ustawy o ochronie zwierząt. 
W sprawach różnych Komisja: 
1. Przy jednym głosie wstrzymującym wydała opinię negatywną w sprawie wyodrębnienia 

funduszu sołeckiego. 
2. Zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Budżetowa spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  
omówił tematykę posiedzenia, którą była realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach w zakresie gospodarki odpadami oraz ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu 
mieszkańców w wodę i o odprowadzaniu ścieków. 
W sprawach różnych Komisja: 
1. Wydała opinię negatywną w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 
2. Zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
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Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 
Komisja Polityki Społecznej spotkała się jeden raz. Przewodniczący Komisji Hubert 
Murawski omówił tematykę posiedzenia: 
1. Działalność GOKiS oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w 2016 roku. 
2. Utrzymanie szkół i przedszkoli na terenie gminy. 
3. Realizacja zadań w zakresie pomocy społecznej przez GOPS w 2016 roku. 
W sprawach różnych Komisja: 
1. Omawiała sprawę wyodrębnienia funduszu sołeckiego, nie wydając opinii. 
2. Zajmowała się bieżącymi sprawami gminy. 
 
Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad.6.Głos zabrała Kierownik Delegatury w Płocku Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego Pani 
Marlena Mazurska: 

 Poinformowała, że na przełomie kwietnia i maja br. nastąpi uroczyste otwarcie odnowionego 
budynku Delegatury przy ul. Kolegialnej w Płocku, na które przyśle zaproszenia dla radnych, 
Przewodniczącego Rady i Wójta. 

 Zachęciła do zapoznania się z informacjami zamieszczonymi na stronie internetowej 
Ministerstwa Sportu i Turystyki dotyczącymi programów aktywizujących dzieci i młodzież. 

 Podziękowała Przewodniczącemu Rady za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 
Dodała, że pierwszy raz bierze udział w sesji w gminie i poprosiła o zadawanie pytań. 

 Zauważyła, że wprowadzanie Programu 500+ w Gminie Stara Biała wypadło bardzo dobrze 
na tle innych gmin. 

 Na prośbę Przewodniczącego Rady przedstawiła zakres spraw, którym zajmują się oddziały 
Urzędu Wojewódzkiego. 
 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Kierownik o pomoc w uzyskaniu zgody Wojewody 
Mazowieckiego na darowanie Gminie Stara Biała nieruchomości w Nowych Proboszczewicach, 
którą chcemy wykorzystać w celach kulturalnych i edukacyjnych. 
 
Radny Jan Sieradzki: 
 Poprosił o uzupełnienie poboczy na drodze wojewódzkiej nr 540 od Bielska do Sikorza. 
Przewodniczący Rady: 
 Wyjaśnił, że za drogę nr 540 jest odpowiedzialny Marszałek Województwa Mazowieckiego 

a nie Wojewoda Mazowiecki. 
 
O godz. 10.25 Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 
O godz. 11.50 wznowiono obrady. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2017 – 2025. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 179/XX/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara 
Biała na lata 2017 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 
Gminy Stara Biała na 2017 rok. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, który, na prośbę 
Przewodniczącego Rady, omówiła Skarbnik Gminy. Następnie poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 180/XX/17 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2017 rok 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki 
nad zwierzętami domowymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara 
Biała w 2017 roku. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie 
głosu w tej sprawie. 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Przedstawił problem bezdomnych podrzucanych psów, które wałęsają się po osiedlu 

w Ogorzelicach. 
Odpowiedź Wójta: 
 Poprosił o edukowanie mieszkańców, że dokarmianie bezdomnych psów prowadzi do ich 

zadomowienia, z którego wynikają różne problemy oraz koszty związane z ich utrzymaniem 
w schronisku. Dotyczy to wszystkich miejscowości w gminie. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na błąd w rozdziale 6 punkt 6 załącznika do uchwały, 
w którym zamiast § 9 powinien być podany § 8, zgodnie z § 8 w rozdziale 3. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 181/XX/17 w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami domowymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stara Biała w 2017 roku 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo 
oświatowe i stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie zapoznał radnych 
z opiniami dotyczącymi Uchwały Nr 172/XIX/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 23 lutego 2017 r. 
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w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe, przysłanych przez Mazowieckiego 
Kuratora Oświaty (opinia pozytywna  pod warunkiem wprowadzenia wskazanych zmian), Związek 
Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału Powiatowego w Płocku (opinia pozytywna) i Sekcję 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” Regionu Płockiego (opinia pozytywna). 
Przewodniczący Rady: 
 Zapytał, czy np. dzieci z Nowego Dragania będą przyjęte do szkoły w Starej Białej, zamiast 

do szkoły we wskazanym rejonie w Płocku. 
Odpowiedź Wójta: 
 Dyrektor szkoły musi przyjąć wszystkie dzieci zamieszkałe we wskazanym obwodzie. Dzieci 

z innych obwodów – o ile będzie miejsce w szkole. Przypisanie Starego i Nowego Dragania 
do obwodu Nr 13 w Płocku jest wynikiem wniosku rodziców i zgodne z uchwałą podjętą przez 
Radę Miasta Płocka. Następnie Wójt wyjaśnił dalszy przebieg procedury zmierzającej do 
dostosowania szkół podstawowych i gimnazjów do Prawa oświatowego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie i wobec braku wniosków 
i pytań ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 182/XX/17 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 
nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 
pobierania. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. Dodał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 183/XX/17 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za sługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich 
pobierania (uchwała w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przyjęcie na rzecz Gminy Stara Biała darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa. Dodał, że chodzi o działkę Nr 121 położoną w obrębie Proboszczewice Nowe o pow. 
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2,78 ha, o historycznym znaczeniu i odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Przypomniał, że 
tej sprawy dotyczyła jego prośba skierowana wcześniej do Pani Kierownik Marleny Mazurskiej. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 184/XX/17 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie na rzecz Gminy Stara Biała 
darowizny nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego 
w m. Maszewo oraz określił położenie działki. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. 
Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwałę Nr 185/XX/17 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  
z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. 
Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 
w tej sprawie. Dalej, na prośbę radnego Huberta Murawskiego, odczytał petycje 
w sprawie wyodrębnienia funduszu, które złożyli sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz 
i sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski wraz z Radą Sołecką. 
 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Poinformował o swoim udziale w Ogólnopolskiej konferencji sołtysów poświęconej funduszom 

sołeckim, która odbyła się 11 marca br. w Konstancinie-Jeziornie i konferencji sołtysów 
powiatu płockiego w Słupnie. Udział w obu spotkaniach utwierdził go w potrzebie wydzielenia 
tego funduszu i wykorzystanie go w wielu inicjatywach lokalnych, np. inwestycyjnych lub 
integracyjnych. 

Radny Leszek Majczyna: 
 Zgodził się co do słuszności wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2018 rok. 
 Zapytał, dlaczego w punkcie 14. porządku obrad jest projekt uchwały w sprawie nie 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego, zamiast jego wyodrębnienia. 
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Radna Maria Stawicka: 
 Wypowiedziała się przeciw wyodrębnieniu funduszu sołeckiego i przytoczyła przykład ze 

swojego doświadczenia niewłaściwego wykorzystania tego funduszu, którym był zakup 
sprzętu rolniczego źle eksploatowanego i niszczejącego. 

Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Jako były sołtys z 12. letnim stażem na początku był zwolennikiem funduszu sołeckiego, 

jednak przekonał się, że mieszkańcy nie są zupełnie zainteresowani pracą na rzecz realizacji 
pomysłu finansowanego z tego funduszu. Zamiast nich wszystkie czynności musieli wykonać 
pracownicy Urzędu Gminy.  

Odpowiedź Wójta: 
 Projekt uchwały wynika z konsultacji z komisjami Rady Gminy, podczas których większość 

radnych wypowiadała się przeciw wyodrębnieniu funduszu. Został on sporządzony zgodnie 
z art. 2 ust. 1 ustawy o funduszu sołeckim. Wójt przypomniał, że Rada Gminy podjęła 
uchwałę dotyczącą realizacji zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, o którą 
bardzo mocno zabiegali niektórzy radni poprzedniej kadencji. Sprawa skończyła się na 
podjęciu uchwały, ponieważ na jej podstawie nie został zgłoszony żaden wniosek. Wójt dodał, 
że ww. uchwała jest zbliżona do uchwały o funduszu sołeckim, z tym że nie przewiduje się 
w niej wyodrębnienia funduszu. Przypomniał również, że wcześniejsze doświadczenia 
z funduszem sołeckim są złe, dlatego namawia do podjęcia działań w ramach inicjatywy 
lokalnej. Następnie Wójt wyjaśnił rademu Stanisławowi Antoszkiewiczowi, że np. 
zakupiona kosiarka musi służyć społeczności lokalnej, natomiast tereny na osiedlu 
w Ogorzelicach są w większości własnością prywatną i nie powinny być koszone na koszt 
mieszkańców gminy, tylko na koszt mieszkańców osiedla. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz zauważył, że Lokalne Stowarzyszenia Sołtysów wskazują na 
bardzo szeroką gamę możliwości wykorzystania funduszu sołeckiego. 
 
Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 11 radnych, 
                                   „przeciw” 4 radnych 
                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (11 
głosami „za”) podjęła Uchwałę Nr 186/XX/17 w sprawie nie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki (uchwała 
w załączeniu do niniejszego protokółu). 
 
Ad.15. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie z realizacji 
„Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 
Gminy Stara Biała na lata 2014-2018” w 2016 roku przygotowane przez Kierownika Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzatę Klimczewską. 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 
 
Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła  do 
wiadomości przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie z realizacji 
„Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016 – 2018” w 2016 roku przygotowane przez 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzatę Klimczewską. 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 
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Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła do 
wiadomości przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 17. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali wcześniej Raport z wykonania w 2016 roku 
zadań z Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 
Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do przedstawionego Raportu.  
 
Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła 
przedstawiony Raport. 
 
O godz. 12.05 Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 
O godz. 12.20 wznowiono obrady. 
 
Ad. 18. 
W punkcie interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi głos zabrali: 
Przewodniczący Rady odczytał pismo Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego 
i Transportu Sanitarnego w Płocku z dnia 7 marca 2017 roku w sprawie udzielenia wsparcia 
finansowego na zakup nowoczesnej karetki „N” wraz z wyposażeniem dla transportu  
i ratowania życia noworodków i małych dzieci z terenu miasta Płocka i powiatu płockiego. 
Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz przypomniał o swojej prośbie: 
 o ustawienie ławek w Brwilnie, 
 o budowę placu zabaw w Brwilnie, 
które mogą zostać sfinansowane z budżetu gminy. 
Radny Marek Krajewski: 
 Poprosił o zamontowanie progów zwalniających na ul. Szkolnej od ul. Lipnowskiej i na ul. 

Działkowej w Maszewie Dużym. 
 Zapytał, na jakim etapie jest dokumentacja dotycząca budowy drogi wojewódzkiej nr 559 

w Maszewie Dużym. 
Radny Leszek Majczyna: 
 Zapytał o postęp przy budowie kanalizacji w Ludwikowie. 
Radny Jan Sieradzki: 
 W imieniu mieszkańców Starych Proboszczewic podziękował ekipie nadzorowanej przez 

Panią Ewę Świtalską za wyrównanie i uporządkowanie ul. Spółdzielczej. Dodał, że 
mieszkańcy są teraz bardzo zadowoleni z drogi i zobowiązali go do złożenia podziękowań na 
sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady: 
 W imieniu mieszkańców Gminy Stara Biała złożył interpelację w sprawie budowy ścieżki 

pieszo-rowerowej od granicy gminy na ul. Zglenickiego do drogi wojewódzkiej nr 559. 
Radny Hubert Murawski: 
 Wyraził zadowolenie, że radny z Maszewa Dużego zauważył potrzebę zamontowania progów 

zwalniających w tej miejscowości, więc uważa, że jego działania przyniosły rezultaty. 
Radna Marianna Stawicka: 
 Zapytała, na jakim etapie jest sprawa placu zabaw w Bronowie-Zalesiu. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośby Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Downarowicza: 
 Ławki zostaną wkrótce ustawione i poprosił o wskazanie ich dokładnej lokalizacji. 
 Przygotowania do budowy placu zabaw trwają. Został on wpisany do budżetu gminy na 2017 

rok. 
Na sprawę progów zwalniających poruszoną przez radnych Marka Krajewskiego i Huberta 
Murawskiego Wójt zauważył, że ten temat wraca i poinformował o kolejnym wniosku  sołtysa 
Nowej Białej Mariusza Sidwy o zamontowanie progów zwalniających na drodze gminnej Nowa 
Biała – Mańkowo.  
Na pytanie radnego Leszka Majczyny: 
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 Spółka planuje we własnym zakresie wykonać kolektor tłoczny do pierwszej przepompowni 
na terenie Ludwikowa. Na budowę pozostałego odcinka kanalizacji będzie ubiegała się 
o pożyczkę z WFOŚiGW, na którą przygotowuje wniosek. 

Na podziękowania radnego Jana Sieradzkiego: 
 Wójt wyraził zadowolenie, że dobra praca Pani Świtalskiej i kierowanej przez nią ekipy została 

zauważona. 
Na interpelację ustną Przewodniczącego Rady: 
 Zostanie podjęta rozmowa z m. Płockiem odnośnie potrzeby budowy ścieżki pieszo-

rowerowej do ul. Dobrzyńskiej. Natomiast sprawa finansowania tej inwestycji jest w tej chwili 
otwarta. 

Na pytanie radnej Marianny Stawickiej: 
 Obecnie Urząd Gminy sprawdza możliwości finansowania tego przedsięwzięcia 

z zewnętrznych źródeł. Wójt dodał, że pieniądze z budżetu gminy powinny być wydawane 
racjonalnie, z uwzględnieniem potrzeb według ich ważności w odniesieniu do całej gminy. 

 
Radny Jan Sieradzki: 
 Jako sołtys Starych Proboszczewic na prośbę mieszkańców zapytał, czy kury i gołębie 

mogą już być wypuszczane na zewnątrz. 
Odpowiedź Kierownik Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego Delegatury w Płocku Marleny 
Mazurskiej: 
 Obostrzenia odnośnie wypuszczania kur i gołębi zostały odwołane w ostatni poniedziałek 

Rozporządzeniem Wojewody Mazowieckiego. 
 
Odpowiedź Wójta na pytanie radnego Marka Krajewskiego: 
 Dokumentacja w sprawie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 559 w Maszewie Dużym jest 

obecnie omawiana przez ZUD. Pozostała do uzgodnienia część dotycząca energii 
elektrycznej, co powinno nastąpić w najbliższym czasie. Natomiast Urząd Gminy obecnie 
rozpoczyna procedurę wydania decyzji środowiskowej. Być może uda się do końca czerwca 
br. przekazać pełną dokumentację do MZDW. 

 
Radny Stanisław Antoszkiewicz: 
 Zapytał, na jakim etapie jest program rewitalizacji Ogorzelic. 
Odpowiedź Wójta: 
 Sprawa  w tej chwili jest w Urzędzie Marszałkowskim. Urząd Gminy ze swej strony wypełnił 

wszystkie procedury, które do niego należały. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
 Zapytał, kto będzie wykonawcą ul. Jodłowej w Nowych Proboszczewicach. 
Odpowiedź Wójta: 
 Będzie to najprawdopodobniej PRD Lipno, które konkuruje z PRD Gostynin. 
 
Ad. 19. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 
Przewodniczący Rady przypomniał, że do końca kwietnia br. należy złożyć oświadczenia 
majątkowe na koniec 2016 roku. Przypomniał też, że radni wraz z drukami oświadczeń, otrzymali 
informacje o brakach lub błędach w poprzednich zeznaniach. 
Sołtys Włoczewa Barbara Żółtowska: 
 Poprosiła o zakończenie remontu starego budynku przy świetlicy we Włoczewie. 
 Przypomniała sprawę zgłoszoną przez mieszkankę Włoczewa na poprzedniej sesji Rady 

Gminy, która prosiła Radę o podanie terminu poszerzenia drogi Kamionki – Włoczewo, którą 
obecnie nie może przejechać sprzęt rolniczy. Zapowiedziała, że będzie ten temat drążyć, 
dopóki nie będzie załatwiony. 

Sołtys Nowej Białej Mariusz Sidwa: 
 Wyraził opinię, że wcześniej poprowadzona trasa autobusu komunikacji miejskiej przez Nową 

Białą została źle poprowadzona, ponieważ mieszkańcy tej miejscowości nie mogli dojechać 
do ważnych dla siebie miejsc na terenie gminy. Również osoby mieszkające w okolicy granicy 
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z miejscowością Mańkowo, wracający z drugiej zmiany, muszą pieszo pokonywać długi 
odcinek jezdni w drodze do domu. Prosi więc o odpowiednią zmianę trasy autobusu linii nr 
17. 

Radny Marek Krajewski: 
 Podtrzymał swoje wcześniejsze zdanie na temat przebiegu trasy autobusu linii nr 17. 
Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski: 
 Odnosząc się do podjętej uchwały w sprawie nie uchwalenia funduszu sołeckiego zauważył, 

że miał pomysł w sprawie wykorzystania tego funduszu. 
 Odnosząc się do prośby Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego i Transportu 

Sanitarnego w Płocku w sprawie udzielenia wsparcia finansowego na zakup nowoczesnej 
karetki „N” wraz z wyposażeniem wyraził opinię że są firmy i instytucje, które takiej pomocy 
mogą użyczyć, np. PERN czy fundacja Jerzego Owsiaka. 

Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Poprosiła o zamontowanie dodatkowego oświetlenia ulicznego na zakręcie drogi 

w Ogorzelicach w stronę Płocka, przy figurce. 
 
Sołtys Wyszyny Stanisław Wiśniewski: 
 Poprosił o wyrównanie kolein na drodze do młyna w Wyszynie, które po zimie są głębsze, 

utrudniają przejezdność i mogą niszczyć samochody. 
 Odnośnie pętli autobusowej przy szkole w Wyszynie – jeśli zmiana trasy autobusu byłaby 

niemożliwa, uważa że pętlę należy przenieść w dogodniejsze miejsce. 
 
W tym miejscu salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Downarowicz. 
 
Sołtys Ogorzelic Janina Antoszkiewicz: 
 Poprosiła o wycięcie gałęzi wrastających w linię wysokiego napięcia wzdłuż drogi powiatowej. 
 Zgłosiła nie świecącą lampę oświetlenia ulicznego pomiędzy blokami nr 10/2 i 10/3 

w Ogorzelicach. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w chwili obecnej Gmina Stara Biała ma 11 455 
mieszkańców i jest to tendencja rosnąca. Najstarszą mieszkanką gminy jest mieszkanka 
Kamionek, urodzona 11 lutego 1920 roku, więc obecnie ma 97 lat. Średnia wieku to 38 lat, 3 
miesiące i 28 dni. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośby sołtys Włoczewa Barbary Żółtowskiej: 
 Budynek gospodarczy będzie wyremontowany w tym roku. 
 Odnośnie drogi Kamionki – Włoczewo – budowa 1 km takiej drogi w odpowiednim standardzie 

to koszt około 700 tys. zł. Można zastanowić się, czy nie budować jej etapami. Wójt dodał, że 
ta droga nie została przewidziana w budżecie gminy na 2017 rok, więc można jedynie 
wykonać doraźne naprawy w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

Na sprawę zgłoszoną przez sołtysa Nowej Białej Mariusza Sidwę: 
 Wójt potwierdził, że należy zastanowić się nad  skomunikowaniem miejscowości Nowa Biała, 

jednak nie poprzez zmianę trasy autobusu linii nr 17, ponieważ na to nie wyrazi zgody 
Komunikacja Miejska. 

Na wypowiedź sołtysa Nowych Proboszczewic Jana Kozłowskiego: 
 Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie nie wyodrębniania funduszu sołeckiego i Wójt nie 

będzie z nią dyskutował. Wskazał, że jest wiele możliwości uzyskania środków z budżetu 
gminy i z innych źródeł na realizację inicjatyw lokalnych. Natomiast integracja mieszkańców 
może dokonywać się nie koniecznie z funduszy publicznych. 

Na prośby sołtys Ogorzelic Janiny Antoszkiewicz: 
 Spółka Energa Operator obiecała przyciąć gałęzie drzew w okresie od kwietnia do czerwca 

br. 
 Sprawa oświetlenia terenu będzie rozpatrywana przy okazji projektowania dróg i realizacji 

projektów służących rekreacji. 
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Na prośbę sołtysa Wyszyny Stanisława Wiśniewskiego: 
 Droga zostanie uporządkowana na odcinku, na którym jest asfalt. 
 Wójt potwierdził, że konieczne jest rozwiązanie sprawy pętli autobusowej przy szkole 

w Wyszynie. 
Radny Marek Moderacki: 
 Jako pełniący funkcję radnego piątą kadencję wyraził opinię, że w bieżącej kadencji daje się 

zauważyć brak współpracy pomiędzy radnymi i sołtysami. 
Radny Sławomir Trzciński: 
 Zapytał, czy autobus szkolny jadąc przez Maszewo mógłby zatrzymywać się wcześniej w tej 

miejscowości, na wysokości działki nr 197 w Maszewie. 
Przewodniczący Rady zaproponował wymianę międzygminną i wyjazd w celu wzajemnego 
poznawania gmin do Gminy Czarna w Bieszczadach. 
Na pytanie Przewodniczącego Rady radni poparli pomysł wyjazdu. 
Przewodniczący Rady poprosił radnych o wypowiedź na temat wcześniej odczytanej prośby 
o udzielenie wsparcia finansowego na zakup nowoczesnej karetki „N” wraz z wyposażeniem 
i dodał, że taki zakup należy do zadań Marszałka Województwa. Radni wypowiedzieli się, że ta 
sprawa powinna zostać najpierw omówiona na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 
Na pytanie sołtys Ogorzelic Janiny Antoszkiewicz, czy do Gminy Czarna planowany jest 
wyjazd radnych, czy też i sołtysów Przewodniczący Rady odpowiedział, że to zależy, czy ze 
strony Gminy Czarna będą mieli przyjechać radni czy również i sołtysi. 
Radny Leszek Majczyna, jako Wiceprzewodniczący Stowarzyszenia Sołtysów Mazowsza złożył 
wszystkim sołtysom życzenia z okazji ich święta. 
 
Ad. 20. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady  XX Sesji 
Rady Gminy Stara Biała.            
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